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Παρόντες:  Βασίλειος  Αλεξάνδρου,  Ιωάννης  Γιακαμόζης,  Πέτρος  Καψούδας,  Αλέξανδρος
Κοκκόλης,  Παναγιώτης  Κόντρας,  Δημήτριος  Παλάγκας,  Δημήτριος-Χρήστος  Σιώτας,
Παναγιώτα Χαλιάζη

Απούσα: Φιλίτσα Γιλέκη

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ:

1. Συζήτηση αναφοράς Β. Αλεξάνδρου με αρ. πρωτ. 74/2016 εισ. 

2. ΤΕΟ

Α. Σύνταξη λίστας εξορμήσεων/προκαταβολές

Β. Σχολή αρχηγών αναβάσεων για στελέχη του ΕΟΣ-Θ

Γ. Κανονισμός σύνταξης προγράμματος, όπως εισηγήθηκε ο κ. Αλεξάνδρου Β.

Δ. Κανονισμός υποχρέωσης μελών, όπως εισηγήθηκε ο κ. Αλεξάνδρου Β.

Ε. Υλικά πίστας αναρρίχησης

Στ. Σχολή ορειβασίας αρχαρίων ΕΟΣ-Θ 2017

3. Ενεργοποίηση απόφασης ΔΣ για κ. Κολοκοτρώνη και επέκτασή της με συμμετοχή
του σε συνεδριάσεις του ΔΣ 

4. Αποθήκη υλικών

5. ΤΕΧ

6. Καταφύγια

7. Διάφορα

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ξεκινά η συζήτηση.

Θέμα 1ο: Αναφορά Β. Αλεξάνδρου

Αποφασίζεται ομόφωνα η αναβολή της συζήτησης λόγω μη ύπαρξης ολομέλειας.

Θέμα 2ο: ΤΕΟ

Α. Σύνταξη λίστας εξορμήσεων/προκαταβολές 

Ο κ. Κόντρας λέει ότι παρατηρείται το φαινόμενο να υπάρχουν κρατήσεις θέσεων και τελικά
τα μέλη να μην έρχονται στις εξορμήσεις. Κατά συνέπεια, μέλη που θέλουν να έρθουν δεν
μπορούν γιατί οι θέσεις έχουν κρατηθεί. Προτείνει τη σύνταξη κανονισμού για τη σύνταξη
της λίστας των μονοήμερων εξορμήσεων. Εισηγείται να καθιερωθεί προκαταβολή 5€ για
άνεργους και φοιτητές και 8€ για τα υπόλοιπα μέλη.



Ο κ. Σιώτας προτείνει να μην υπάρχει προκαταβολή, αλλά να εξοφλείται όλο το ποσό πριν
την εξόρμηση.

Η κ. Χαλιάζη συμφωνεί και λέει ότι αυτό είναι πιο απλό και για τη γραμματεία.

Ο κ. Κοκκόλης συμφωνεί στην είσπραξη όλου του ποσού.

Ο κ. Κόντρας λέει ότι θα πρέπει να υπάρχει ένα ελάχιστο ποσό εγγραφής και να μη μπαίνει
κανείς στη λίστα αν δεν υπάρχει προκαταβολή.

Ο  κ.  Αλεξάνδρου  σημειώνει  ότι  έχει  ήδη  καταθέσει  πρόταση  στην  αναφορά  του
«Κανονισμός υποχρέωσης μελών» προς την ΤΕΟ εδώ και πολλούς μήνες.

Ο κ. Κόντρας προσθέτει ότι θα πρέπει να υπάρχει τελική προθεσμία για την προκαταβολή
και αυτή θα είναι η Πέμπτη.

Ο κ. Παλάγκας λέει ότι στις εξορμήσεις θα πρέπει να έρχονται μόνο όσοι έχουν εξοφλήσει
από πριν το αντίτιμο συμμετοχής.

Ο κ.  Σιώτας προσθέτει  ότι  η  φοιτητική ταυτότητα και  η  κάρτα αναεργίας θα πρέπει  να
επιδεικνύονται στο λεωφορείο.

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει να πληρώνεται ολόκληρο το ποσό πριν την εξόρμηση. Αλλά για
ένα χρονικό διάστημα, μέχρι και τον Ιούλιο του 2017, θα εισπράττεται προκαταβολή 8€ ή 5€
για ανέργους και φοιτητές. Από τον Αύγουστο το αντίτιμο συμμετοχής στις εξορμήσεις θα
προκαταβάλλεται.  Η  απόφαση  αυτή  θα  πρέπει  να  αναρτηθεί  και  στην  ιστοσελίδα  του
συλλόγου.

 Εγκρίνεται ομόφωνα. 

Β. Σχολή αρχηγών αναβάσεων για στελέχη του ΕΟΣ-Θ

Ο κ. Κόντρας προτείνει τη διενέργεια σχολής αρχηγών αναβάσεων, καθώς υπάρχουν πολλά
στελέχη  που  είναι  αρχηγοί  στο  πρόγραμμα  αναβάσεων  και  δεν  έχουν  περάσει  από  τη
σχολή. Με τη λήξη της σχολής ορειβασίας αρχαρίων στις αρχές Απριλίου θα είναι έτοιμη και
η σχολή αρχηγών αναβάσεων, χωρίς να τεθούν επιπλέον κριτήρια από την ΤΕΟ. Ο ίδιος ο κ.
Κόντρας θα αναλάβει ό,τι χρειάζεται για τη διεξαγωγή της σχολής (πρόγραμμα, επικοινωνία
με την ομοσπονδία).

Ο κ. Αλεξάνδρου απαντά ότι η διεξαγωγή μιας τέτοιας σχολής είναι θέμα της ΤΕΟ, η οποία
πρέπει να το εξετάσει πριν αυτό φτάσει στο ΔΣ.

Ο κ. Κόντρας λέει ότι είναι θέμα πολιτικής του συλλόγου, καθώς η σχολή έχει να κάνει με
την ομοσπονδία.

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι έχει τεχνικά ζητήματα που πρέπει να μελετηθούν στην ΤΕΟ πριν
εγκριθεί από το ΔΣ, όπως το ότι δε μπορεί να τρέξει παράλληλα με τη σχολή ορειβασίας και
ότι περιλαμβάνει μάθημα σε χιονισμένο περιβάλλον.

Ο κ.  Κόντρας λέει  ότι  δεν υπάρχει  απαίτηση χιονισμένου πεδίου για αυτό το είδος της
σχολής.

Ο κ. Κοκκόλης επιβεβαιώνει ότι δε χρειάζεται για αυτή τη σχολή εκπαίδευση στα χιόνια
γιατί είναι πιο απλή η εκπαίδευση.



Ο κ. Κόντρας τον συνεχίζει λέγοντας ότι η σχολή περιλαμβάνει βασικές αρχές συνοδείας
ατόμων και δεν έχει εκπαίδευση σε χιονισμένο περιβάλλον. 

Ο  κ.  Αλεξάνδρου  λέει  ότι  η  σχολή  αφορά  και  μέλη  άλλων  συλλόγων,  που  μπορεί  να
ενδιαφέρονται.

Αποφασίζεται ομόφωνα να εξεταστεί προηγουμένως το θέμα από την ΤΕΟ.

Γ. Κανονισμός σύνταξης προγράμματος

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι το θέμα έχει κατατεθεί από τον Σεπτέμβριο στην ΤΕΟ και πρέπει να
συζητηθεί εκεί πριν φτάσει στο ΔΣ.

Αποφασίζεται ομόφωνα να εξεταστεί προηγουμένως το θέμα από την ΤΕΟ.

Δ. Κανονισμός υποχρέωσης μελών

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει ότι το θέμα έχει κατατεθεί από τον Σεπτέμβριο στην ΤΕΟ και πρέπει να
συζητηθεί εκεί πριν φτάσει στο ΔΣ.

Αποφασίζεται ομόφωνα να εξεταστεί προηγουμένως το θέμα από την ΤΕΟ.

Ε. Υλικά πίστας αναρρίχησης

Ο κ. Κοκκόλης λέει πως έχει πληροφορηθεί ότι τα υλικά της πίστας αναρρίχησης είναι πολλά
και  μεγάλης  αξίας.  Στο  προηγούμενο  συμβούλιο  οι  κκ.  Νικολαΐδης  και  Τερζίδης  τον
διαβεβαίωσαν ότι βρίσκονται σε ασφαλές μέρος.

Ο κ. Κόντρας προτείνει να σταλούν έγγραφα προς τον πρόεδρο, τον γενικό γραμματέα, τον
έφορο ορειβασίας και τον ταμία του προηγούμενου ΔΣ για το πού βρίσκονται τα υλικά.  Η
πρόταση εγκρίνεται ομόφωνα.

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει η αναζήτηση των υλικών να επεκταθεί και στη χιονοδρομία και
να σταλεί αντίστοιχο έγγραφο και στον έφορο χιονοδρομίας. Εγκρίνεται ομόφωνα.

Ο κ. Σιώτας προτείνει να αναζητηθούν και τα τιμολόγια αγοράς. 

Στ. Σχολή ορειβασίας αρχαρίων ΕΟΣ-Θ 2017

1. Ο κ.  Κόντρας ενημερώνει  το συμβούλιο ότι  ξεκίνησε η σχολή ορειβασίας αρχαρίων
2017  με  αρκετές  συμμετοχές.  Ωστόσο,  υπάρχει  θέμα  με  τον  εκπαιδευτή,  καθώς
υπάρχει καταγγελία ότι διατηρεί κατάστημα πώλησης αθλητικών ειδών, πράγμα που
απαγορεύεται από τον αθλητικό νόμο.

Ο κ. Αλεξάνδρου απαντά ότι δεν αφορούν τον σύλλογο τα αντικρουόμενα συμφέροντα
εμπορικών εταιριών.

Ο  κ.  Καψούδας  λέει  ότι  δεν  υπάρχει  απόδειξη  για  το  κατάστημα  και  δεν  είναι  ο
σύλλογος αυτός που θα πρέπει να προβεί σε ενέργειες σε περίπτωση ασυμβίβαστου.



Ο κ. Κόντρας εκφράζει τον προβληματισμό του για την περίπτωση που γίνει επίσημη
καταγγελία, αλλά και για τον αν θα δοθούν πτυχία στους συμμετέχοντες.

Ο κ. Κόντρας προτείνει να γίνει έγγραφο στην Ομοσπονδία στο οποίο να αναφέρεται
ότι  «έχει  περιέλθει  σε  γνώση  μας  ότι  ο  εκπαιδευτής  έχει  κατάστημα.  Εάν  αυτό
επαληθευτεί με ενέργειες που κάνουμε άμεσα, πώς θα γίνει  να συνεχιστεί η σχολή
ορειβασίας».

Ο κ. Καψούδας προτείνει οι ενέργειες να γίνουν πριν σταλεί το έγγραφο.

Ο κ. Παλάγκας λέει ότι θα πρέπει να ξεκινήσει την έρευνα ο άμεσα θιγόμενος.

Ο κ. Κόντρας λέει  ότι ο εκπαιδευτής αναφέρεται στην ιστοσελίδα καταστήματος ως
Υπεύθυνος πωλήσεων. Ο κ. Σιώτας βρίσκει την ιστοσελίδα στη φορητή του συσκευή και
τη δείχνει στα μέλη του συμβουλίου.

Ο  κ.  Αλεξάνδρου  λέει  ότι  για  να  κινηθεί  ο  σύλλογος  θα  πρέπει  να  έρθει  γραπτή
καταγγελία. Ο σύλλογος δεν θα πρέπει να καταγγέλλει, ιδίως χωρίς απτές αποδείξεις.

Ο κ. Παλάγκας θεωρεί ότι το συγκεκριμένο είναι θέμα της Ομοσπονδίας και όχι του
συλλόγου.  Ο  άμεσα  θιγόμενος  θα  πρέπει  να  κινήσει  το  θέμα  και  να  το  λύσει  η
Ομοσπονδία.

Ο κ. Αλεξάνδρου συμφωνεί με τον κ. Παλάγκα.

Η συζήτηση σταματά χωρίς να παρθεί κάποια απόφαση.

2. Ο κ. Κόντρας ενημερώνει ότι στο πρώτο μάθημα της σχολή οι εκπαιδευόμενοι έφτασαν
στο Οροπέδιο των Μουσών. Το συμβούλιο θα πρέπει να επιστήσει την προσοχή του
εκπαιδευτή ως προς την ασφάλεια.

Ο  κ.  Κοκκόλης  προσθέτει  πως  έχει  πληροφορίες  ότι  κατά  την  επιστροφή  από  το
Οροπέδιο οι εκπαιδευόμενοι γλυστρούσαν και έπεφταν συνεχώς στα καγκέλια κάτω
από  το  οροπέδιο,  ενώ και  ο  ίδιος  ο  εκπαιδευτής   σε  μία  περίπτωση  λίγο  πριν  τη
Σκούρτα βυθίστηκε μέσα στο χιόνι μέχρι τον λαιμό.

Ο κ. Αλεξάνδρου ρωτά επανειλημμένα από πού πήρε αυτές τις πληροφορίες και αν
υπάρχουν γραπτές καταγγελίες.

Ο  κ.  Κοκκόλης  αναφέρει  ότι  ήταν  ακατάλληλος  προορισμός  η  Πετρόστρουγκα  για
πρώτο μάθημα.

Ο  κ.  Αλεξάνδρου  απαντά  ότι  το  πρώτο  μάθημα  έχει  περπάτημα  σε  χιονισμένο
περιβάλλον  και  κραμπονάζ  και  ότι  ο  εκπαιδευτής  έχει  τις  τεχνικές  γνώσεις  για  να
αποφασίζει τέτοια ζητήματα και εν τέλει τον προορισμό αυτόν τον επιλέγουν και άλλες
σχολές.

Ο κ. Κοκκόλης επαναλαμβάνει ότι γλιστρούσαν στα καγκέλια.

Ο κ. Παλάγκας συμφωνεί ότι η ασφάλεια είναι σημαντικό θέμα και ότι θα πρέπει να
γίνει παρατήρηση στον εκπαιδευτή.

Ο  κ.  Κόντρας  λέει  ότι  θα  γίνουν  συστάσεις  στον  εκπαιδευτή  για  τη  συνέχεια  του
προγράμματος. Οι λεπτομέρειες θα συζητηθούν στην ΤΕΟ.



3. Ο κ. Κόντρας αναφέρεται στο ύψος των αμοιβών των εκπαιδευτών. Υπάρχει η εισήγηση
του κ. Αλεξάνδρου για 120€ στον εκπαιδευτή και 100€ στους βοηθούς. Ο κ. Κοκκόλης
είχε προτείνει τις αμοιβές της Ομοσπονδίας, δηλαδή 100€ για τον εκπαιδευτή και 60€
για τον βοηθό. Ο κ.  Κόντρας όμως προτείνει  ο βοηθός Γ.  Κοβανίδης,  ως μέλος του
συλλόγου, να αμείβεται με 100€. Έτσι οι αμοιβές να είναι 100€ για τον εκπαιδευτή και
τον Κοβανίδη και 60€ για τους υπόλοιπους βοηθούς.

Ο κ. Αλεξάνδρου διαφωνεί και θεωρεί σωστό το 120€ και 100€. Ούτως ή άλλως το
έσοδο για τον σύλλογο από τη συγκεκριμένη σχολή είναι μεγάλο. και για μια ποιοτικά
καλή σχολή με έσοδα θα πρέπει να υπάρχουν και καλές αμοιβές. Άλλωστε, ο έφορος
ορειβασίας  θα  έπρεπε  να  είχε  κλείσει  το  συγκεκριμένο  θέμα  πριν  την  έναρξη  της
σχολής.

Ο κ. Κόντρας απαντά ότι η εισήγησή του για τις αμοιβές ήταν πάντα 100€ και 60€ και
εκτίμησε ότι η σχετική απόφαση θα μπορούσε να ληφθεί και λίγο μετά την έναρξη της
σχολής.

Ο κ. Σιώτας προτείνει αμοιβές 100€ και 70€ για να μειωθεί η διαφορά.

Ο κ. Κόντρας συμφωνεί.

Ο κ. Παλάγκας λέει ότι θα πρέπει το θέμα να συζητηθεί και με τους εκπαιδευτές πριν
παρθεί μια απόφαση.

Ο κ. Καψούδας προτείνει να αναλάβει ο έφορος ορειβασίας να συζητήσει το θέμα με
τον εκπαιδευτή. Η πρότασή του εγκρίνεται ομόφωνα.

Ο κ. Αλεξάνδρου προτείνει η θέση του συλλόγου να είναι 120€ και 100€.  Η πρότασή
του απορρίπτεται με ψήφους 5-3 (Αλεξάνδρου, Γιακαμόζης, Καψούδας).

4. Ως  προς  τα  οικονομικά  της  σχολής  ο  κ.  Κόντρας  προτείνει  να  γίνει  εξόφληση  της
προκαταβολής εντός της εβδομάδας για όσους δεν το έχουν ήδη κάνει. Τα υπόλοιπα
θα πρέπει να καταβληθούν σε δύο δόσεις των 70€ μέχρι το τέλος Ιανουαρίου η πρώτη
και Φεβρουαρίου η δεύτερη. Η πρότασή του εγκρίνεται με ψήφους 7-1 (Αλεξάνδρου).

5. Ο κ. Αλεξάνδρου ενημερώνει το συμβούλιο ότι δύο άτομα επιθυμούν να διακόψουν
την  εκπαίδευσή  τους  στη  σχολή  και  τίθεται  θέμα  με  τα  χρήματα  που  έδωσαν  ως
προκαταβολή.  Δεδομένου  ότι  επιθυμούν να  παραμείνουν  μέλη του  συλλόγου,  ο  κ.
Αλεξάνδρου προτείνει να κρατηθεί το ποσό των 24€ ως ετήσια συνδρομή και το ποσό
που αντιστοιχεί στις αμοιβές των εκπαιδευτών για το πρώτο διήμερο του μαθήματος.

Ο κ. Κόντρας θεωρεί ότι δεν θα πρέπει να επιστραφεί το ποσό.

Ο κ. Καψούδας λέει ότι η μη επιστροφή δεν είναι καλή για την εικόνα του συλλόγου και
συμφωνεί με την πρόταση του κ. Αλεξάνδρου.

Ο κ. Κόντρας απαντά ότι αυτό θα δημιουργήσει κακό προηγούμενο.

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι το ποσό που υπολείπεται μετά την αφαίρεση της συνδρομής και
της αμοιβής των εκπαιδευτών αντιστοιχεί σε τρεις μονοήμερες αναβάσεις. Προτείνει



να συμμετέχουν τα δύο άτομα δωρεάν σε τρεις μονοήμερες αναβάσεις του συλλόγου.
Η πρότασή του εγκρίνεται ομόφωνα.

Θέμα 3ο: Ενεργοποίηση απόφασης ΔΣ για κ. Κολοκοτρώνη

Ο κ. Κόντρας προτείνει να κληθεί ο κ. Κολοκοτρώνης να ελέγξει το λογισμικό και το αν τα
δεδομένα του συλλόγου είναι ασφαλή ή αν υπάρχει δυνατότητα να διαρρεύσουν εκτός
συλλόγου.

Επίσης, στη νέα ιστοσελίδα δεν υπάρχει το ιστορικό αρχείο αναβάσεων. Ο κ. Κολοκοτρώνης
μπορεί να βοηθήσει στην ανάκτηση αυτού του υλικού, το οποίο μετά θα δημοσιευτεί στην
ιστοσελίδα.

Τέλος, προτείνει να παρίσταται στις συνεδριάσεις ο κ. Κολοκοτρώνης.  Η πρόταση γίνεται
δεκτή με ψήφους 5-3 (Αλεξάνδρου, Γιακαμόζης, Καψούδας).

Ο  κ.  Καψούδας  προτείνει,  για  λόγους  διαφάνειας,  να  δημοσιεύονται  στο  διαδίκτυο  οι
αποφάσεις του ΔΣ. Εγκρίνεται ομόφωνα.

Θέμα 4ο: Αποθήκη υλικών

Η συζήτηση αναβάλλεται για επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ.

Θέμα 5ο: ΤΕΧ

Ο  κ.  Κοκκόλης  ενημερώνει  το  συμβούλιο  ότι  το  φυτώριο  χιονοδρομίας  ξεκινά  στις  29
Ιανουαρίου. Υπάρχουν περίπου 10 παιδιά και έχει βρεθεί και εκπαιδευτής.

Ο κ. Αλεξάνδρου λέει οι τιμές στο φυτώριο θα πρέπει να είναι ανταγωνιστικές.

Ο κ. Κοκκόλης λέει ότι ο ΕΟΣ έχει το πλεονέκτημα του Σελίου, στο οποίο η ημερήσια κάρτα,
που  διαμορφώνει  σε  μεγάλο  βαθμό  το  τελικό  κόστος,  είναι  φθηνή.  Επίσης,  γίνεται
προσπάθεια να βρεθούν και δωρεάν πέδιλα σκι.

Ο κ. Αλεξάνδρου ενημερώνει ότι θα βγει ανακοίνωση στην ιστοσελίδα του συλλόγου, ενώ
υπάρχουν έτοιμες και αφίσες. Θα συνεννοηθεί με τον κ. Μπακατσέλο για την προβολή.

Θέμα 6ο: Καταφύγια

Ο κ. Κοκκόλης σε σχέση με το εξώδικο προς τον κ. Ακριτίδη λέει ότι στις συνεδριάσεις του
προηγούμενου  ΔΣ  δεν  υπήρχαν  θέματα  για  τα  οικονομικά  και  έτσι  δεν  ήξερε  ότι  είχε
καταβληθεί τον Δεκέμβριο του 2015 το ποσό των 2.500€ ως προκατοβολή για το ενοίκιο του
2016. Πάντως, θα πρέπει να γίνει επιστολή προς τον κ. Ακριτίδη για τις οφειλές του 2016
(υπόλοιπο και χαρτόσημο), στην οποία θα του επισημαίνεται ότι βάσει του συμφωνητικού
θα πρέπει άμεσα να καταθέσει και το ποσό που αντιστοιχεί στο 2017.

Η κ. Χαλιάζη σε σχέση με το Σέλι λέει ότι αναζητά παλαιότερα σχέδια, καθώς υπάρχουν
φθορές, η σοβαρότητα των οποίων θα εξακριβωθεί από τη μελέτη των σχεδίων.



Θέμα 7ο: Διάφορα

Αποφασίζεται να κοπεί η πρωτοχρονιάτικη πίτα του συλλόγου στις 8 Φεβρουαρίου.

Η επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ θα γίνει στις 30 Ιανουαρίου.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, η συνεδρίαση λύεται.

Ο Πρόεδρος

Πέτρος Καψούδας

Ο Γεν. Γραμματέας

Αλέξανδρος Κοκκόλης
Τα μέλη

Βασίλειος Αλεξάνδρου Ιωάννης Γιακαμόζης Παναγιώτης Κόντρας

Δημήτριος Παλάγκας Δημήτριος-Χρήστος Σιώτας Παναγιώτα Χαλιάζη


